
Referat af videobestyrelsesmøde på Teams mandag den 15. november 2021 klokken 13 

I mødet deltog den samlede bestyrelse, Christina, Peter, Niels, Søren og Flemming, og herudover Kim og 

Vigdis. 

Eneste punkt på dagsordenen var beslutning vedrørende eventuel fjernelse af køkkenøen i lejlighederne 40 

og 41, i forbindelse med køkkenrenovering i januar 2022. 

Muligheden har været drøftet jævnligt i det års tid, hvor vi i bestyrelsen har arbejdet på 

renoveringsprojektet, og baggrunden for udskiftningen er et ønske om at forbedre pladsforholdene 

omkring spisebordene i vestfløjen, hvor det har vist sig vanskeligt at sidde de 6 personer ved spisebordet, 

som lejlighederne er bygget til. 

Forud for mødet forelå tegnings- og beskrivelsesmateriale fra køkken- og møbelleverandøren, med 

alternativerne angivet. 

Køkkenøerne er opbygget ovenpå flisebelægningen, og vi forventer, at hvis køkkenøerne fjernes, vil der 

være en vist antal fliser, der er ødelagte pga. gennemboring til rør, og et vist antal, der ikke kan afrenses, så 

de fremtræder pæne. Vi forstår, at den benyttede spanske klinke ikke længere produceres, og vores 

søgning efter et passende alternativ til det nødvendige reparationsarbejde er fortsat i gang rundt i landet.   

Det er vurderingen, at vi rimeligt nemt fra kælderen kan flytte vand- og afløbsinstallationerne fra 

køkkenøen og ud til væggen, hvor køkkenet i så fald ville skulle være, udelukkende i den ene side. 

Bestyrelsen besluttede efter drøftelser af muligheder og begrænsninger, i enighed, at yderligere 

undersøgelser må til, før en beslutning kan tages, både mht. reparation af flisegulv og spisemøbelvalg. 

Lejlighed 40 og 41 er herefter trukket ud af køkkenprojektet i januar 2022, men møbeludskiftning vil fortsat 

blive foretaget i disse lejligheder, som planlagt. 

Referat ved FKH 15.11.2021 


